



PATENTS & TECHNOLOGIES

NEWS RELEASE

新闻通稿

FOR IMMEDIATE RELEASE - FRIDAY, JANUARY 14, 2022

即时发布——2022年1月14日，星期五

i4F physically exhibiting at TISE Surfaces 2022; introducing 3 new technologies and experience centre aligned to its vision

i4F 将现场参展 2022 年 TISE Surfaces; 3 项新技术和体验中心充分展现公司愿景

- *i4F Booth 2437*
- *i4F 展位号 2437*
- *True Grout® technology for SPC tiles and planks*
- *True Grout® 美缝技术应用用于 SPC 地砖和地板*
- *New i4F drop-lock for herringbone*
- *i4F 新型人字拼直落式锁扣*
- *New i4F developed wall installation system*
- *i4F 最新的墙板安装系统*

HAMONT, BELGIUM – i4F, a group of companies providing patents and technologies to the flooring industry, today announced that it is physically exhibiting at The International Surface Event (TISE) SURFACES 2022 on **Booth 2437** taking place at the Mandalay Bay Convention Center in Las Vegas on 1-3 February, 2022.

HAMONT, BELGIUM - i4F, 一家专注地板行业专利和技术解决方案的集团，今天宣布其将于 2022 年 2 月 1 日至 3 日参加在美国拉斯维加斯 Mandalay Bay 会展中心举行的地面材料及石材展览会（TISE Surfaces），**展位号为 2437**。

This year, i4F's 2000+ square feet booth is designed to demonstrate how its technologies are present in everyday life. This aligns to the company's vision to enhance where people live, work and play with ingenious technologies, from the floor upwards. It also supports i4F's mission to continually revolutionize flooring, and beyond, through technological excellence, meaningful innovation and human partnerships.

今年，i4F 的展位约 200 平方米，旨在展示各项技术在日常生活中的应用，这高度契合公司愿景，即从地板开始，用巧妙的技术让我们生活、工作和娱乐的场所变得更加美好。同时，这也助力 i4F 完成使命，通过突破技术、不断创新和构建伙伴关系，不断地革新地板，追求卓越。

i4F is showcasing three new innovations:

- 1. True Grout on SPC tiles + planks exclusively available from i4F's surface finishing technologies cluster**
- 2. i4F drop-lock system for Herringbone panels, i4F's latest addition to its drop-lock technologies cluster**
- 3. i4F designed Wall Panel installation system, a new addition to its wall & ceilings technologies cluster**

i4F 即将展示三项最新技术:

1. **表面处理技术集群: True Grout 美缝技术应用用于 SPC 地砖和地板, 由 i4F 独家提供**
2. **直落式锁扣技术集群: 专用于人字拼的直落式锁扣系统**
3. **墙板 & 天花板技术集群: i4F 新开发的墙板安装系统**

The company will physically demonstrate how its i-Click4U® - the world's first water-resistant one-piece drop lock - far exceeds all NALFA requirements. This, without the need for any chemical sprays or additional sealing substances, like wax or paraffin, normally required to prevent water leaking into flooring panel joints.

公司将现场展示 i-Click4U®, 轻松超越 NALFA 所有要求的首创防水整体直落式锁扣技术。其强大的防水性能, 无需借助任何化学喷雾剂或额外的密封物质 (如蜡或石蜡), 以防止水渗入地板表面拼接缝隙。

i4F's wide range of highly advanced digital printing technologies will be high profile on its booth. This includes Hymmen's award-winning Digital Lacquer Embossing Plus (DLE+) technology offering unbelievably real optics and haptics exclusively available from i4F.

由 i4F 独家提供的数字印刷技术亦将展出, 包括 Hymmen 屡获殊荣的数字面漆压纹技术 (DLE+), 该技术提供逼真的真实光学和触觉效果。

i4F's new experience lounge will not only give visitors the opportunity to rest and relax during the show but also reveal how i4F innovations enhance environments, even if they are mostly invisible to end-users. The lounge also will operate live tests and let visitors try out new innovations for themselves. i4F will also unveil its installation challenge on the booth.

i4F 新设的体验区不仅将在展会期间为参观者提供休憩场所, 还将展示 i4F 的创新成果如何改善环境, 使终端用户亦可从技术源头一探究竟。体验区内还将现场进行性能测试, 让参观者亲自尝试创新。展会期间, i4F 亦将在展台举办安装挑战赛。

i4F's CEO, John Rietveldt, says, "i4F is again present, in person, at TISE with the entire management team and we are raring to go! This year's booth is stacked with new meaningful innovations and full of surprises! Our experience lounge is not only a peaceful sanctuary where visitors can take some time out to relax, it is also designed to show them, first hand, how i4F is bringing to life its vision to enhance where people live, work and play with ingenious technologies, from the floor upwards."

i4F 的首席执行官 John Rietveldt 先生表示: "i4F 整个管理团队再次亲临 TISE, 我们已经蓄势待发! 今年的展位上充满了创新和惊喜。我们的体验区不仅提供休憩场所, 更旨在向参观者直接展示 i4F 实现其愿景的过程。"

ends

Contact:

Gilliane Palmer
+31 6 4189 9515
gilliane@i4f.com

About i4F:

i4F® is an innovations group focused on the development of patents and technologies for the flooring industry. Its portfolio includes IP for flooring installation and wall mounting systems, material compositions, surface treatment, digital printing as well as laminate and board production technologies. i4F has strategic partnerships with the industry's most important IP players, including Classen, Kronospan, HMTX, Windmöller, CFL Flooring, Tarkett, Kingdom Flooring, Li&Co, Benchwick, QuickStyle Industries and Hymmen. The company's flagship technologies, 3L TripleLock®, Click4U® and i-Click4U®, provide a unique one piece drop-lock installation technique for flooring panels that eliminates the need for an additional insert on the short side. The solution is suitable for solid polymer core, expanded polymer core, luxury vinyl tiles, laminate, and wooden flooring panels. International patents and patent applications for i4F's technologies have been granted and filed in over 100 countries worldwide. Visit i4F.com

关于 i4F:

i4F® 是一家致力于地板行业专利和技术研发的高新技术集团，其专利组合包括地板安装和墙板安装、材料配比、表面处理、数字印刷、强化地板以及板材生产技术的知识产权。i4F 与行业内知识产权先锋企业 Classen, Kronospan, HMTX, Windmüller, CFL Flooring, Tarkett, Kingdom Flooring, Lico, Benchwick, QuickStyle Industries 以及 Hymmen 建有战略合作关系。公司的旗舰技术 3L TripleLock®, Click4U® 和 i-Click4U® 锁扣技术为地板安装提供了独特的整体直落式锁扣安装系统，短边安装不再需要额外的塑料插条。该技术适用于 SPC、EPC、LVT、强化地板、多层实木地板和实木地板，i4F 已经在全球 100 多个国家为其相关技术申请了专利保护。

官网: www.i4f.com